

Ocosingo Chiapas Mexico August 25, 2025.

Dear brothers, I hope you are in good health enjoying the rich blessings of our Heavenly Father after this short greeting I move on to the following lines.

Wednesday July 3 we were in the Bahtzibiltic congregation in the municipality of Chilon.

Sunday July 7 we went to the Emiliano Zapata congregation in the municipality of Altamirano preaching in the meeting place.

Wednesday July 10 we were in Chaban municipality of Chilon visiting the Tzeltal Mayan speaking brothers.

Saturday July 13 we went to Pamala municipality of Ocosingo working taking measurements of the meeting place site.

Sunday July 14 we were in the Sacrificio la Esperanza congregation in the municipality of Ocosingo.

Monday July 15 we went to Chilon at the house of Brother Gaspar Demeza Lopez preaching in the house.

Thursday July 18th in Sacrificio la Esperanza municipality of Ocosingo we were praying for the health of brother Manuel since he is sick.

Saturday July 20th we went to Pamala municipality of Ocosingo preaching the word of our Heavenly Father. There were 5 baptized for the forgiveness of their sins, Valentin Marcos, Juan Manuel, Grabiél Alfredo, Ana Grabiél, Dionicio Lorenzo.

Sunday July 21st we were in Nazareth municipality of Ocosingo preaching in the meeting place.

Wednesday July 24th we went to the congregation Rancheria Guadalupe municipality of Ocosingo.

Sunday July 28th we met in Emiliano Zapata township Altamirano municipality.

Wednesday July 31st in Emiliano Zapata municipality Altamirano Praying for the health of little Petrona.

We continue on FM radio to encourage our Tzeltal Mayan speaking brothers.

Sincerely, YOUR SERVANT AND OF CHRIST,

MATEO AGUILAR VAZQUEZ.....

Ocosingo chiapas mexico a 25 de agosto del 2025.

Queridos hermanos, espero que esten bien de salud gozando las ricas bendiciones de nuestro Padre Celestial despues de este corto saludo paso a los siguientes lineas.

Miercoles 03 de julio estuvimos en la congregacion Bahtzibiltic municipio de chilon.

Domingo 07 de julio fuimos a la congregacion Emiliano Zapata municipio de Altamirano predicando en el local de reunion.

Miercoles 10 de julio estuvimos en chaban municipio de chilon vicitando a los hermanos de habla tzeltal maya.

Sabado 13 de julio fuimos a pamala municipio de ocosingo trabajando sacando las medidas del sitio de local de reuniion.

Domingo 14 de julio estuvimos en la congregacion Sacrificio la Esperanza municipio de ocosingo.

Lunes 15 de julio fuimos a chilon en la casa del hermano Gaspar Demeza Lopez predicando en la casa.

Jueves 18 de julio en Sacrificio la esperanza municipio de ocosingo estuvimos orando por la salud del hermano Manuel ya que se encuentra enfermo.

Sabado 20 de julio fuimos a pamala municipio de ocosingo predicando la palabra de nuestro Padre Celestial.fueron 5 Bautisados para perdon de sus pecados, Valentin Marcos, Juan Manuel, Grabiél Alfredo, Ana Grabiél, Dionicio Lorenzo.

Domingo 21 de julio estuvimos en Nazareth municipio de ocosingo predicando en el local de reunion.

Miercoles 24 de julio fuimos a la congregacion Rancheria Guadalupe municipio de ocosingo.

Domingo 28 de julio nos encontramos en poblado Emiliano Zapata municipio de Altamirano.

Miercoles 31 de julio en Emiliano Zapata municipio de Altamirano Orando por la salud de niña Petrona. seguimos en la radio fm para animar a nuestros hermanos de habla tzeltal maya.

ATENTAMENTE SU SIERVO Y DE CRISTO, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.....